
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 11.5. 2023 

Tilstede: Henrik Werge, Allan Madsen, Irene Uhrbrand, Lena Uhrskov og Jette Holmgaard(referent) 

 

Der er BID møde den 7. juni. Sted annonceres senere. Det er åbent for alle. 

 

Julemandens Værksted bliver 9./10. dec. Pia Davidsen vil lave et julemarked. 

 

I stedet for at lave et nyt arrangement i efteråret vil vi deltage i ”Verdensarv i øjenhøjde”. Ole Grangaard er informeret og 

deltager på næste bestyrelsesmøde, hvor vi vil se om Handelsstandsforeningen kan få en andel, som vi står for. Evt med 

vores flag, så vi samtidig får noget synliggørelse. Måske kan der hverves nye medlemmer…? 

 

Irene har fået invitation til deltagelse af firmaer/foreninger til årets Postdanmark rundt. Prisen er 12.000 kr. Foreningen 

ønsker ikke deltagelse. 

 

Der er kommet årsprogram fra Newtech Vejle fra Erhvervskontaktudvalget. Til virksomheder, der ønsker at være en del 

af et eksklusivt netværk, der ønsker viden om fremtidens muligheder for at bruge teknologien til at udvikle 

virksomheden. Der er plads til 20 virksomheder. Det er gratis at deltage. 

 

Allan har lavet oplæg til aftale om flagalléen. Optagning og nedtagning, pris o.a. Der har ikke været svar fra Henrik 

Nielsen endnu. Allan prøver fortsat.  

 

Forslaget om besøg i Dons med foredrag og vinsmagning for medlemmerne duer ikke til den fastsatte dato 21.9. Det er 

midt i druehøsten. Allan har etableret besøg hos Jysk Lager i Uldum istedet. Irene laver invitation og Henrik har kontakt 

til busselskabet www.barbussen.dk, hvor vi sidste år nåede at betale depositum før vi måtte afbestille bussen pga for få 

deltagere. Der bliver sikkert afgang kl. 17.00 og rundvisning ca 3 timer, før turen går tilbage til Jelling hvor lidt sen 

tapas/andet let mad leveret til Fabers Stue. Drikkevarer må medtages fra Superbrugsen og stå klar på køl ved ankomst. 

Birthe Faber sørger for borddækning og oprydning. Det er booket hos hende. 

 

Vejle Kommune kommer tilbage med oplæg til julebelysning i byen. Den vil afhænge af det endelige projekt med 

flise/stenbelægning på Torvet. 

 

Der blev foreslået en evt. vedtægtsændring på næste generalforsamling. Evt. foreslåede kandidater skal være 

bestyrelsen i hænde senest 14 dage før GF. 

 

Det var vist referat fra endnu en hyggelig aften i Brugsens lejlighed med et glas vin og dejlig mad. Tak Henrik!   

Næste bestyrelsesmøde med Ole Grangaard er mandag den 26. juni ovenpå Brugsen. 

 

Venlig hilsen Jette 


